
 D e c e m b e r  2 0 1 9  LL11

Ældste  
Vern P. Stanfill

De Halvfjerds’ 
Kvorum

Får og  
deres hyrde
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J eg er vokset op på en kvægfarm i Montana i USA. 
Vi havde også omkring 300 får på farmen. Min mor 

købte dem, så vi kunne tjene penge til vores mission.
Jeg havde til opgave at tage mig af de lam, der ikke 

havde en mor, der tog sig af dem. Når et får får mere end 
et lam, tager hun sig sommetider ikke af alle lammene. Så 
de lam tog jeg mig af. Det var 5 til 10 af disse lam hvert år.

Hver dag kørte jeg ud til deres græsmark i vores lille 
blå bil, sådan en folkevognsbobbel, og tudede med hor-
net. Så åbnede jeg bildørene. Så kom disse lam fra, hvor 
de nu var på marken. De kendte lyden af den gamle 

folkevogn. De hoppede ind bag i bilen, og så kørte jeg 
dem op til laden, hvor de blev fodret.

Vi er som disse små lam. Vi bor forskellige steder og 
har forskellige udfordringer i livet. Men Jesus rækker ud 
til hver og en af os. Vi kan lære at høre hans røst. Vi kan 
henvende os til ham, når vi har brug for trøst og tryghed. 
Vi kan føle os elsket af ham og vor himmelske Fader.

Når jeg har set hen til Jesus som hyrden i mit liv,  
er mit liv blevet ændret. Når vi lægger vores liv i  
Frelserens hænder, vil vi føle hans kærlighed og lære  
at stole på ham. ●
Fra et interview ved Christina Crosland.

»Herren er min hyrde« (Sl 23:1).


